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Usnesení z jednání Rady m ěstyse Častolovice 3. prosince 2012 

 
čj.: 27/2012                                                     dne 3. prosince 2012 
 
Účast: pí Mgr. J. Novohradská,  p. A. Podzimek,  pí  Z. Čestická, p. Václavík, p. F. 
Kunčar 
 
Omluven: 0 
 
Hosté: p. Myšák ( IRBOS s.r.o.) 
 
Jednání zahájeno dne 3.12.2012 v 16:00 hodin. 
 
RM bere na v ědomí: 
- dle bodu 2./27/2012 - stav finančních prostředků na bankovních účtech 
městyse 
- informaci o stavu dlužníků a vymáhání dlužných částek    
- dle bodu 12./27/2012 - zápis ze SK dne 21.11.2012 a Finančního výboru dne 
27.11.2012. 
- dle bodu 13./27/2012 - Žádost o přidělení bytu p. XXX, ale z kapacitních důvodů 
nelze žádosti momentálně vyhovět, žadatel bude zařazen do pořadníku 
 
RM pověřuje: 
- dle bodu 11./27/2012 - starostku Mgr. Novohradskou pokračováním v jednání 

s firmou IRBOS ohledně přepracování mandátní smlouvy 
- dle bodu 13./27/2012 - referentku trvalým úkolem na začátku každého 

kalendářního roku aktualizovat pořadník žadatelů o obecní byt 
- dle bodu 13.1./27/2012  - Mgr. Novohradskou kontaktováním právníka ve věci 

krádeže a probíhajícího soudního procesu s pí XXX a jejím druhem 
 
RM souhlasí: 
-  dle bodu 5./27/2012 - s poskytnutím finanční částky 2.000,-Kč ČSTV RK na 

ocenění Sportovce roku 2012 
- dle bodu 6./27/2012  - s tím, aby se vzniklá situace ohledně věcných břemen 

řešila vzájemným zápisem věcných břemen do katastru nemovitostí, vzniklé 
náklady nést ½ a oslovit p. XXX ohledně přípravy smlouvy 

- dle bodu 13.3./27/2012  - s pořízením 2 ks betonových pilířů k brance na hřbitov 
v ulici Příčná a 2 ks na soutěžní dráhu na Sokolské zahradě ( zábrana proti 
vjíždění vozidel na chodník a dráhu)  a pověřuje místostarostu pana Václavíka 
jednáním s firmou Racio 

-    dle bodu 13.5./27/2012 – s přijetím neinvestiční dotace na činnost SDH od KHK  
      ve výši 5.000,- Kč 
 
RM nesouhlasí: 
- dle bodu 3./27/2012 - s návrhem smlouvy o obstarání věci a požaduje smlouvu 

přepracovat v podobném duchu, jako je znění smlouvy s M&M reality 
- dle bodu 4./27/2012 -  s motivací pracovníků Veřejné služby pomocí stravenek 
- dle bodu 10./27/2012  - s využitím služeb serveru Obce info mini 
- dle bodu 13.2./27/2012 - s požadavky a návrhem firmy ERKOR na tažení 

optického kabelu přes katastr městyse Častolovice 
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- dle bodu 13.4./27/2012  - s výší faktury na poskytování služeb DPS Kostelec nad 
Orlicí ze dne 12.11.2012 a pověřuje starostku Mgr. Novohradskou vrácením 

 
RM stanovuje : 
- dle bodu 15.1./26/2012  - cenu pohlednic Častolovic pro prodejce 2,-Kč, pro přímý 

prodej 3,-Kč 
 
RM navrhuje: 
-  dle bodu 5./27/2012 - nominovat do ankety Sportovec roku 2012 kolektiv 

cyklistů, trenérku XXX, člena širšího reprezentačního kádru softbalistů XXX a 
pověřuje starostku odpovědí ČSTV RK 

- dle bodu 8./27/2012 - po posouzení vypsaných dotačních titulů KHK jejich využití 
na kompostárnu, radar na silnici č.I/11 a pověřuje starostku Mgr. Novohradskou 
oslovením projektového manažera Mgr. Kytlíka 

- dle bodu 9./27/2012  - požadovat z rozpočtu DSO Obecní voda finance na tyto 
akce: 

- oprava nádrží na ČOV 1.000.000,-Kč 
- oprava kanalizačních vpustí a šachet v městysi 300.000,-Kč 
- úpravna vody, vrt a dofinancování dotace 3.000.000,-Kč 
 
 
RM postupuje: 
-  dle bodu 7./27/2012 - ZM rozhodnutí ohledně Technologického centra Kostelec 

nad Orlicí. Pro bližší seznámení bude svolána na 17.12.2012 pracovní schůzka. 
 
Úkoly v řešení:  
- dle bodu 2./26/2012 - radní pí Čestickou přezkoumáním správnosti výpočtu a 

výše neinvestičních výdajů za umístění dětí pana XXX a pana XXX v MŠ 
Slemeno-Synkov za září až prosinec 2012 

- dle bodu 6./26/2012 - rozhodnutí ve věci případného zřízení kompostárny na ZM 
- dle bodu 15.5./26/2012 - namátkové kontroly parkování osoby se ZTP na 

vyhrazeném parkovišti U Konopáče a v případě zjištění závad učinění příslušných 
kroků směřujících k nápravě věci, či ukončení výjimky z parkování – řešeno 
průběžně 

- dle bodu 3./21/2012 – pokračovat v jednání ohledně nové smlouvy s DPS 
Kostelec n.O. – v řešení 

- dle bodu 13.5./20/2012  – provést sondy a nechat vypracovat statický posudek na 
sokolovnu v prosinci 2012 

 
 
Jednání rady bylo ukončeno dne 3.12.2012 ve 21:00 hod 
 
 

Dne 3.12.2012 zapsal  J.Václavík, místostarosta. 
 
 


